



# YSR STEEL CORPORATION LIMITED

Erstwhile "AP High Grade Steels Limited"

(An Undertaking of Government of Andhra Pradesh)

## **Request for Proposals**

YSR Steel Corporation Ltd has released the notification requesting proposals (RFP) from the interested companies to collaborate with YSRSteel through a Joint Venture Partnership for setting up a Steel Plant at Kadapa, Andhra Pradesh.

On behalf of the Govt, they promise to provide 3500 Acres of land, external infrastructure & connectivity and an equity contribution up to 3000 Crore by the Government of AP in order to ensure fast paced execution of the project. Besides these, the Govt of AP extends all the incentives applicable for the Mega Project under the Industrial Policy of GoAP 2020-23.

The Govt would want to exit in Phases in a span of 10 years in order to make the Steel Plant fully Privately Owned by the incoming Joint Venture Partner.

They seek out potential partners who are interested in the Indian market for the development of the project. The RFP Document can be downloaded at: <https://aphighgradesteels.com/tenders.php>



# YSR STEEL CORPORATION LIMITED

Erstwhile "AP High Grade Steels Limited"  
(An Undertaking of Government of Andhra Pradesh)

## Запрос предложений

YSR Steel Corporation Ltd выпустила уведомление с запросом предложений от заинтересованных компаний о сотрудничестве с YSRSteel через совместное предприятие для создания сталелитейного завода в Кадапе, Андхра-Прадеш.

От имени правительства они обещают предоставить 3500 акров земли, внешнюю инфраструктуру и возможности подключения, а также вклад в акционерный капитал до 3000 крор со стороны правительства штата Андхра Прадеш, чтобы обеспечить быстрое выполнение проекта. Помимо этого, правительство штата Андхра Прадеш расширяет все льготы, применимые к мегапроекту в рамках промышленной политики GoAP 2020-23.

Правительство хотело бы выйти поэтапно в течение 10 лет, чтобы сделать сталелитейный завод полностью частной собственностью нового партнера по совместному предприятию.

Они ищут потенциальных партнеров, заинтересованных в индийском рынке для развития проекта. Документ с запросом предложений можно скачать по адресу: <https://aphighgradesteels.com/tenders.php>